Zosh puts an even better Drift into production

Last year, French all-terrain electric scooter manufacturer Zosh unveiled its concept drift machine for the general public to professionals and race circuits. The electrically-powered tricycle, designed for fun on safe tracks such as those used for karting, attracted a great deal of interest as soon as it was presented. Zosh took advantage of this initial phase to gather feedback from professionals and early adopters in order to prepare an improved version for production.

The result is an improved Drift that is now ready to leave the production unit at Sougé-le-Ganelon in the Sarthe region of France. The improvements made since the Beta version of the electric tricycle concern the design, which has been redesigned to enhance safety in terms of the floor and side guards. It is also now possible to customise the Drift with the specific colours of the circuit. Battery life has been boosted, offering greater freedom of use. 35 A at 48 V means that you can aim for 18 10-minute sessions before replacing it with a full energy pack in a matter of seconds, while the rapid recharge takes less than 2.5 hours. As an option, an electronic coin-operated rechargeable magnetic card enables fully autonomous remote management.

The fun of riding and gliding in total simplicity remains the basic principle of Zosh Drift during intense and relaxed sessions full of controlled long drifts, accessible to all in complete safety.

Features of Zosh Drift

- Quick to learn for maximum fun

- Racing-inspired design

- Ergonomic position with comfortable seat and side footrests for rider comfort

- Quick seat adjustment. Minimum height 1m40 and maximum weight 110kg

- Side protection mounted on silent-blocks

- Heavy-duty HDPE tape on rear wheels for good drift quality

- One-size-fits-all frame for adults and children made from high-quality, strong, lightweight steel (lifetime warranty)

- 20-inch front wheel with 1200 W electric motor and 160 mm disc brake

- 5 speed settings

- French lithium/ion battery with 35 amps and 48 volts, i.e. 1680 watts/hour, in a case that can be changed in seconds

- Autonomy of 18 10-minute sessions, or 3 hours of fun

- Battery charged in less than 2.5 hours using a 12-amp rapid charger

- Electronic coin slot for rechargeable magnetic cards (gift cards possible) with remote control for total autonomy.

- Zosh Drift benefits from the experience of the Zosh range of all-terrain electric scooters.
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About Zosh

Zosh is a French manufacturer of top-of-the-range all-terrain electric scooters with 70 years' experience in industrial mechanics. Driven by a taste for innovation, the Zosh range is 100% made in France, designed entirely in-house and manufactured in the Sarthe region. The factory, based in Sougé-le-Ganelon, employs nearly 40 people over a surface area of 12,000 m², with several machining centres, digital lathes and welding robots. The company also has a state-of-the-art washing tunnel for preparing parts before painting. With recognised expertise in industrial design and manufacture dating back to 1949, the company has set up a production line totally dedicated to the Zosh to guarantee the final quality of the product: welding, paint line, assembly, quality control, etc. This expertise guarantees the growing success of the Zosh range and other leisure products to come.

Zosh met en production un Drift encore amélioré
L’an dernier, le fabricant français de trottinettes électriques tout terrain Zosh faisait découvrir aux professionnels et aux circuits son concept de machine à drifter destiné au grand public. Le tricycle à traction électrique dédié au fun sur des pistes sécurisées comme celles du karting a suscité un grand intérêt dès sa présentation. Zosh a profité de cette première phase pour recueillir l’avis des professionnels et des premiers utilisateurs afin de préparer une version améliorée destinée à entrer en production. 
C’est donc un Drift perfectionné qui est aujourd’hui prêt à sortir de l’unité de production de Sougé-le-Ganelon dans la Sarthe. Les améliorations apportées depuis la version Beta du tricycle électrique concernent le design qui a été repensé pour renforcer la sécurité au niveau du plancher et des protections latérales. De plus, il est désormais possible de personnaliser le Drift aux couleurs spécifiques du circuit. L'autonomie de la batterie a été boostée, offrant une plus grande liberté d'utilisation. Ses 35 A en 48v permettent de viser 18 sessions de 10 minutes avant de placer en quelques secondes un nouveau pack plein d’énergie pendant que s’effectue la recharge rapide en moins de 2h30. En option, un monnayeur électronique à carte magnétique rechargeable permet une gestion connectée totalement autonome à distance. 
Le plaisir de pilotage et de la glisse en toute simplicité reste le principe de base du Drift de Zosh lors de sessions intenses et décontractées pleines de long travers maîtrisés accessibles à tous en toute sécurité. 
Caractéristiques de Zosh Drift
- Prise en main très rapide pour un plaisir maximal
- Design inspiré de la compétition
- Position ergonomique avec un siège confortable et des cale-pieds latéraux pour le confort des pilotes
- Réglage rapide du siège. Taille minimum 1m40 et poids maxi 110kg
- Protections latérales montées sur silent-blocs
- Bande PEHD très résistante sur les roues arrière pour obtenir une bonne qualité de drift
- Châssis de taille unique pour adultes et enfants en acier haute qualité résistant et léger (garantie à vie)
- Roue avant de 20 pouces équipée d’un moteur électrique de 1200 W et d’un frein à disque de 160 mm
- 5 réglages de vitesse possibles
- Batterie française lithium/ion de 35 ampères et 48 volts soit 1680 Watts/h, dans une valise interchangeable en quelques secondes
- Autonomie de 18 sessions de 10 minutes, soit 3 heures de fun
- Batterie chargée en moins de 2 heures 30 grâce un chargeur rapide de 12 ampères
- Option de monnayeur électronique pour carte magnétique rechargeable (possibilité de cartes cadeaux) avec gestion connectée à distance pour une autonomie totale.
- Zosh Drift profite de l’expérience de la gamme des trottinettes électriques tout terrain Zosh
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À propos de Zosh
Zosh est un fabricant français de trottinettes électriques tout terrain haut de gamme profitant de 70 ans d’expérience dans la mécanique industrielle. Dopée par le goût de l’innovation, la gamme Zosh 100 % made in France est entièrement conçue en interne et fabriquée dans la Sarthe. L’usine, basée à Sougé-le-Ganelon, emploie près de 40 personnes sur une surface de 12000 m², avec plusieurs centres d’usinage, tours numériques et robots de soudure. L’entreprise s’est également dotée d’un tunnel de lavage de dernière génération pour la préparation des pièces avant peinture. Avec un savoir-faire reconnu dans la conception et la fabrication industrielle depuis 1949, l’entreprise a mis en place une chaîne de fabrication totalement dédiée à la Zosh afin de garantir la qualité finale du produit : soudure, ligne de peinture, montage, contrôle qualité… L’expertise garantit le succès grandissant de la gamme Zosh et des autres produits de loisir à venir.
